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Volební vydání

SLOVO ÚVODEM

Milí spoluobčané, vážení voliči,
po čtyřech letech nastal opět čas, kdy můžeme přistoupit k volebním urnám a zvolit své zástupce do komunální politiky. Je to příležitost, jak

potvrdit fakt, že žijeme v demokratické společnosti, že žijeme v místě, na kterém nám záleží, kde jsme zkrátka doma. Občané vnímají komunální volby

jinak než volby ostatní, protože jsou pro ně známkou něčeho bližšího. A právě v tom tkví jejich jedinečnost a důležitost zároveň. Prostřednictvím námi

zvolených obecních zastupitelů se utvářejí pohledy na politiku vlastně už od dětství. Ano, už naše děti tak mohou mít za vzor buď pokřivené hodnoty

anebo hodnoty vzešlé ze slušné politiky. Na hranici těchto dvou rozdílů se nacházíme nyní znovu po čtyřech letech.

Chceme využít této příležitosti a představit vám všem náš volební program, jehož hodnoty kloníme jednoznačně k hodnotám slušné politiky. Svou

vizi jsme rozdělili do šesti témat, která jako celek považujeme za optimální k dalšímu směrování vývoje komunální politiky na Lišovsku. Jsou to témata,

která s vámi komunikujeme dlouhodobě na cestě, z níž nehodláme sejít. Za uplynulé čtyři roky jsme dokázali, že se nebojíme být slušní, že demokracii,

otevřenost a dialog považujeme za základní kameny budování vztahu mezi politiky a občany. Ze své práce máme upřímnou radost, protože vidíme,

že nám začínáte čím dál více rozumět. Naše kandidátka je sestavena ze svědomitých lidí, kteří jsou rozhodnuti dělat svou práci v zastupitelstvu města

svědomitě. Představují široké spektrum profesí, poměrně mladý tým a vzájemně se podporující kolektiv.

V našem mimořádném čísle jsme dali prostor některým svým kandidátům k tomu, aby vám krátce představili náměty, které považují za důležité,

ale neformálně představili i sebe samé. Chceme vám být nablízku. Jsme jedni z vás.A tak budeme rádi, když nás podpoříte v komunálních volbách!

VAŠI KANDIDÁTI ZA KDU-ČSL A NEZÁVISLÉ

Život je jako šachové utkání
Každý z násmá v životě plno vášní, jednou z těchmých jsou šachy. Hra králůmě

oslovila už v dětství a provází mě celýmmým životem. Nejdříve jsem hrával s dědou
doma a vprvní tříděmě přivedl do šachového oddílumůj dobrý kamarád RomanHa‐
vel. Dnes už bohužel v Lišově šachový kroužek není, nicméně rád bych podpořil jeho
obnovu. Vzpomínám s láskou na šachové zápasy, v kterých jsme soutěžili o výkon‐
nostní třídy, umístnění v divizi anebo například hráli s mistryní České republiky si‐
multánku. Ačkoli to nemusí být na první pohled zřejmé, šachy jsou značně adrenali‐
nový zážitek plný zvratů a taktiky. Dokonce bych se nebál tvrdit, že tato hra význam‐
ně rozvíjí osobnost a umožňuje námkrokyvyhodnotit před tím,než je učiníme. Život
je také formou šachové partie, ve které se snažíme vybudovat co nejlepší pozici vůči
možnostem okolního prostředí. Většina z nás od dětství buduje pozici prostředni‐
ctvím vzdělávání, dosažení titulů, posléze třeba pracovní kariéry. Prostřednictvím
vybudované pozice potom dosahujeme cílů. Rád bych se zasadil o to, aby i město Lišovmělo ucelenou strategii, nebo chcete-li,
koncept, který by byl naplňován. Bez dlouhodobé vize vznikají slepence jednotlivých projektů bez koncepce a z pohledu bu‐
doucnosti zůstávají neefektivní. Jako šachista o tompřece vím své.

Ing. Martin Filip
Kandidát na starostu města lišov

Mymáme koncepci.
Vymáte volební hlas.

DEJMETODOHROMADY!

Náš volební program?
Jistě, myslíme to vážně!
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Tak mne, prosím, nevolte!
Mám rád historii. Jako archivář a kronikář s ní pracuji denně. Poskytuje mi nadhled. S ús‐
měvemproto sleduji volební hesla, jimiž politici slibují kdeco. Dnes, jako dříve, tím říkají – jen
mne, prosím, volte! Jinak budu bez práce, bez moci, bez potřebné pozornosti. Narychlo uplácané vábničky těsně před volbami. Někde. Jinde
naopak žádnou kampaň skoro nevidíte, ale přece probíhá. Třeba na Lišovsku. Za základní parametr při rozhodování voliče považuji právě nad‐
hled. Neustálé kladení otázek sobě samému. Komu vadila zdravá politická konkurence? Kdoměl za cíl vlastní prospěch a za cestu propagandu
smíchanou se strachemzpravdy?Hlavní pilíř věrohodnéhopolitika vidímvotevřenosti a sdílení hodnot.Na těchtodvouveličinách sedá stavět
cokoliv dalšího pro dobro všech. Domov důchodců, druhá tělocvična, parkoviště, chodníky, bezpečnost chodců, ale také důvěra. Proto jsem
jednoznačně pro otevřený přístup města k občanům, volební i politickou kulturu, poskytování potřebných informací a zdravou konfrontaci
s odborníky. Za uplynulá léta jsme v opozici dokázali, že nemáme strach být slušní. A tak to závěrem vezmu opačně, než jak se podbízeli a stále
podbízejí politici nejen na volebních poutačích – pokud semnou nesouhlasíte, takmne, prosím, nevolte!

Nejen Podpora sportu a spolků
Mám rád sport, patří k mému já. Závodně jsem hrál fotbal. Jemu se věnuji i po konci své
hráčské kariéry jako trenérmládeže v SKLišov už více jak deset let. Je promne důležité, aby se
děti těšily na každý trénink i zápas a rády přicházely na hřiště. Přistupuji k nim tak, aby si sport zamilovaly. Ale nežiji jen fotbalem. S partou
přátel si chodím pravidelně zahrát volejbal. Pro kluky, ale i holky, bez rozdílu věku, jsme s kamarádem již několik let během školního roku po‐
řádali florbalový nedělní podvečer v sokolovně ve Štěpánovicích. Jedním z bodů, které budu v zastupitelstvu prosazovat, je podpora spor‐
tovních oddílů a vzniku a udržení kvalitního sportovního zázemí (sportovišť) u nás v Lišově, protože kdo si hraje, nezlobí. Ale nejen to. Také
prozatímní zachování staré a vybudování nové tělocvičny – sportovní haly, revizi územního plánu, zrušení poplatků za komunální odpad, pod‐
poru třídění odpadu a realizovatelný domov pro seniory.

Město na vsi, ves ve městě
Pocházím z vesničky poblíž Písku. Vystudovala jsem zemědělství a s rodinou
žiji už 20 let vLišově.Našla jsemtu svůjDOMOV.Fakt, že kLišovu spadá imno‐
ho vesnic, vnímám jako velký potenciál pro volný čas. Každá vesnice nabízí
něco zajímavého, v každé jsou lidé tvořící hodnoty hmotné a nehmotné. Proč
nedat těmto lidem příležitost prezentovat se například na pravidelných trzích
na lišovském náměstí a na oplátku uspořádat s nimi přímo v jejich vesnici
nějakou pěknou akci pro všechny –
například velikonoční slavnost, kde by
se dozvěděli něco o tradici, naučili se

plést pomlázku, barvit vajíčka různý‐
mi technikami nebo ochutnat místní
speciality. Lidé se tak budou potkávat,
seznamovat, navazovat potřebné kon‐
takty a přinášet novémyšlenky.

Cyklostezka pro naše bezpečí
Celý život ráda sportuji, protože miluji pohyb. Ráda po‐
znávámblízké i vzdálenější okolí pěšky, namotorce i na kole.
Takže tematika cyklostezek je mi velmi blízká. Vím dobře,
jaké to je, jet po krajnici, když kolemprojíždí auto či kamion.
Dospělý má co dělat, aby nebyl odfouknut do příkopu, natož
pak dítě. Proto chci podpořit cyklostezku doHůrek. Aby děti
snadno a bezpečně
dojely třeba do školy,
na kroužky či za svý‐

mi kamarády. Rodiče
tak budou bez sta‐
rostí a mohou i spo‐
lečně vyrazit někam
na cyklovýlet.

Transparentní radnice je prostě otevřená
V Lišově žiji s rodinou a podnikám, vedle toho se dlouhá léta zajímám o komunální politiku.
Mnozí mě znáte, jsem již 16 let zastupitelemměsta, a proto vám zároveň touto cestou děkuji za
důvěru. A co je pro mě stěžejní nejen v komunální politice? Transparentnost a reálné vize.
V tomto směru se musí v Lišově značně přidat. Transparentnost je opravdu pro současné ve‐
dení cizí slovo a projekty, zakázky, zadávací dokumentace, smlouvy, zápisy se takřka nezveřejňují. Tedy, pokud k tomu radnici nedonutí buď
zákon (alemnohdyani tone) anebokrajští úředníci.Občanéměsta a vesnic tak absolutněnemají přehledo tom, co a za jakou cenuměstopřipra‐
vuje či realizuje. A to je důležité změnit. Jsme spolu s kolegy připraveni otevřítměsto vám, občanům, a budeme rádi, když nám s tímpomůžete.

odpadmusejí být k dis‐
pozici neustále, niko‐
liv pouze několik dní
v měsíci. Ale nejen to.
Podle mě je nutné cel‐
kově vyřešit situaci ko‐
lem bio odpadu a zaji‐
stit efektivní a ekono‐
mické využití této zají‐
mavé suroviny.

Co mám rád?
Cestování

Velká záliba?
Lodě

Můj rychlý profil

Zelená pro bio odpad
Jsem rodák ze Lhotic. Vystudoval jsem vyšší odbornou školu, obor
bankovnictví apojišťovnictví, vČeskýchBudějovicích.Mámbohaté
pracovní zkušenosti z Anglie, Německa a Rakouska. Rád bych je
proto aplikoval na zlepšení situace v našemměstě a přilehlém ven‐
kově. Zajímámě téma nakládání s bio odpadem. Kontejnery na bio

Barva?
Zelená

Co nesnáším?
Lež

Co nechápu?
Nudu

Hudba?
Barokní

Můj rychlý profil

Otevřená radnice
Zpřístupnění živého vysílání a archivu z jednání zastupitelstva
Participativní rozpočet – spolurozhodování občanů

Revize územního plánu a územních studií
Změna fungování Lišovského zpravodaje

Rovná prezentace pro všechny politické subjekty ve volební kampani
Jediný volební obvod

Politická spolupráce bez komunistické strany

Barva?
Hnědá

Sport?
Horské kolo

Volný čas?
Rodina

Co se mi líbí?
Úsměv

Můj rychlý profil

Hudba?
Jakákoliv dobrá

Čtení?
Detektivky

Co nesnáším?
Aroganci

Co miluji?
Moravské bílé

Můj rychlý profil

Ing. Jan Kresan

PhDr. Aleš F. Plávek

odpady
Funkční systém třídění odpadu v rámci celé obce
Dostatečná frekvence svozu odpadu

Dostupnost kontejnerů pro každou domácnost
Svoz směsného komunálního odpadu zdarma

Efektivní využití městské kompostárny pro město i venkov

OTEVŘENÁ RADNICE?
Jistě, myslíme to vážně!

Odpady?
Jistě, myslíme to vážně!

Volný čas?
Jistě, myslíme to vážně!

Václav Gargula, dis.

Jana Máchová

Kontejnery, pytle a Třídění odpadu
Při své práci v cestovní kanceláři jsemmělamožnost procestovat velkou část světa, a to včetně
LatinskéAmeriky, Blízkéhovýchodu aněkolika zemí jižní a jihozápadníAfriky. Viděla jsem, že
odpady jsou problémem všude. V některých zemích prostě svoz odpadů neexistuje. My žijeme
v "civilizované" Evropě, kde vymoženost svozu odpadů naštěstí máme. Lišovští sice odpad
třídí, ale když vytříděný odpad chtějí odvézt do kontejnerů, jsou plné. Prázdný kontejner je
kviděnímaximálně půlden po vyprázdnění příslušnou svozovoufirmou. Kdo to nestihne, při‐
jde k přeplněným nádobám a buď tam odpad nechá volně povalovat nebo objede Lišov, pro‐
hlédne všechnamísta, kde kontejnery jsou, a zase smutně odveze náklad domů. Je nutné najít
jiné řešení, třeba jako v některých okolních obcích, kdemá domácnost barevné pytle a v určený den je naplněné postaví před dům.

Volný čas
Dvě tělocvičny v Lišově k širokému využití pro všechny
Cyklostezka z Lišova do Hůrek

Spravedlivá podpora všech místních spolků
Multifunkční sportoviště v Lišově

Vstřícnost ke společenskému dění ve městě i na venkově

Ing. Ondřej Kubala

Ing. Marie Filipová Ing. Radmila holšanová

Barva?
Modrá

Místo pro klid?
U vody

Co toleruji?
Neúmyslné chyby

Čeho si vážím?
Umění přiznat je

Můj rychlý profil
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Společnost
Konec hazardu v Lišově
Skutečný dům pro naše seniory

Širší zdravotní péče a podpora místních lékařů
Zlepšení dopravní obslužnosti našich vesnic

Podpora školství – učiliště, školy i školky
Revitalizace lišovského náměstí Míru

Jan Šafář

Mag. Tomáš Kiml

Bc. Martina Bednářová

Zamyšlení nad veřejnou dopravou
V měsíci červnu tohoto roku došlo ke změně jízdních řádů linkové autobusové dopravy. U něk‐
terých linek změny nebyly výrazné, u několika málo nastalé úpravy přinesly komplikace pro
cestující. Například linka Lišov – Kolný – České Budějovice zaznamenala časový posun ranního spoje do Lišova, a tedy nemožnost přestupu na
jiné autobusy. Tato změna má vliv na přiměřenou časovou dostupnost ponejvíce pro žáky a studenty. Nikdo se moc nezamýšlel nad tím, že
ioprázdninách sepotřebují lidédostat doLišova ráno,ne ažvpoledne (k lékaři, nanákup).Chápu, že semusí šetřit veveřejnédopravě, ale právě
ona je především službou veřejnosti, a proto je třebamyslet na to, aby nedošlo k výraznému snížení základní dopravní obslužnosti.

Estetika a harmonie
Velmi bych si přál, aby město Lišov bylo klidnou oázou jižních Čech. K oáze patří neodmysli‐
telně zeleňavoda.Obojíhomámenaštěstí zatímdost, a takbychrád, aby to i zůstalo.Cožnemusí
být za každou cenu samozřejmost, upřednostní-li radnice zisk kamarádských developerů, schovaný za argument údajných služeb pro občany –
nákupní centra, neregulovaná sídliště. Možná se to málo ví, ale v Lišově máme i zajímavý biokoridor za ulicí Lazna (jak jsem se někde dočetl,
lazna znamenalo ve staré češtině blata,močály), který bybylo fajn udržet. A kestetice a harmonii patří i hudba. Jak toto téma zakomponovat do
města? Třeba začít tím, že bychomměli nějakou pěknou znělku, která bude uvozovat hlášení městského rozhlasu. Útržkovité, neúplné řvaní
různých skladebmoderní hudby kolikrát podrásá hudební sluch, ale i nervy, a podlemého názoru není hodno takovéhoměsta, jako je Lišov.

Dotace jako výzva
Neními lhostejné kde žiji a kde vyrůstají další generace. Zastávala jsem kdysi funkci starostky,
a tak mám docela pěkné porovnání, jak se některé věci dělají odlišně a hlavně pro lidi. Mým
velkým koníčkem jsou dotace. Běhemposledních patnácti let jsemmělamožnost být jak na straně žadatele, tak poskytovatele a vím, že na vše,

co si zamanete, je možné dotaci použít. V současné době bude důležitost dotací stoupat. Už si nebude možné, při výši úrokových sazeb, brát
úvěry, jako to bylo i v Lišově doposud. Peníze, použité na splácení úvěrů, budou chybět jinde, proto je nové dotační období velkou výzvou.

Co nejširší energetická soběstačnost
Podpora fotovoltaiky

Hospodaření s dešťovou vodou na obecních budovách
Protipovodňová opatření

Podpora výsadby v alejích a kolem úvozových cest

Zapojení osadních výborů do sestavování rozpočtu
Efektivní dotační politika

Smysluplný a citlivý rozvoj města a vesnic
Budování nových parkovacích ploch

Podpora startovacích bytů

Ekologie

investice

Společnost?
Jistě, myslíme to vážně!

Ekologie?
Jistě, myslíme to vážně!

Investice?
Jistě, myslíme to vážně!


